
 

 

Antwoorden op kamervragen van de Kamerleden Arib en Smeets over IC-bedden in Limburg. 
(2040509700) 
 
 
1 
Bent u op de hoogte van het artikel over ernstig zieke patiënten die niet naar de Intensive 
Care (IC) kunnen, omdat alle IC-bedden in Limburg zijn bezet? 1) 
 
1 
Ja. 
 
2 
Klopt het dat ernstig zieke patiënten, die in acuut levensgevaar verkeren, op dit moment in 
geen enkel ziekenhuis in Limburg terecht kunnen? Wat zijn de oorzaken hiervan? Bent u op 
de hoogte van het aantal beschikbare IC-bedden in Limburg? 
 
2 
Nee, maar de bezettingsgraad op de IC-afdelingen is wel hoog. In dit seizoen blijken veel 
patiënten met ademhalingsmoeilijkheden te zijn opgenomen. Ten tijde van het persbericht 
speelde eveneens de sluiting van de IC-afdeling in Weert. De omliggende ziekenhuizen 
hebben de IC-patiënten zonder problemen kunnen opnemen. Inmiddels is de IC-afdeling in 
Weert weer geopend. Limburg telt 102 beschikbare IC-bedden, waarvan 80 
beademingsbedden.  
 
3 
Vindt u deze situatie verantwoord? Deelt u de mening dat een tekort aan IC-bedden de kans 
op gezondheidsschade kan vergroten, omdat patiënten niet op tijd de juiste zorg krijgen?  
 
3 
De situatie is verantwoord omdat de piekkrapte niet heeft geleid tot geen of onvoldoende 
opvang van de IC-patiënten.  
 
4 
Speelt het tekort aan IC-bedden alleen in Limburg, of ook elders? Kunt u een landelijk 
overzicht geven van het aantal beschikbare en het aantal benodigde bedden per regio?  
 
4 
Uit het rapport van het College bouw ziekenhuizen van 2002 blijkt dat er geen overall tekort 
aan IC-bedden is. Wel zijn er capaciteitsproblemen bij IC afdelingen voor complexe IC-
patiënten. De Inspectie brengt volgende maand rapport uit over de ontwikkelingen van deze 
capaciteitsproblemen. In het rapport wordt ook een actueel overzicht gegeven van het 
aantal bedden per regio.  
 
5 
Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot het aantal bedden en het transport 
van ernstig zieke patiënten? 
 
5 
De Inspectie zal ook deze gegevens publiceren in haar rapport, dat volgende maand 
verschijnt.  
 
 
 
 



6 
Kunt u aangeven wat de werkzaamheden op dit moment zijn van de stuurgroep IC en de 
Kamer hierover rapporteren? 
 
 
 
6 
De stuurgroep IC legt op dit moment de laatste hand aan een rapportage. Daarin doet de 
stuurgroep verslag van de toegenomen capaciteit van het aantal IC-bedden. Ook wordt 
stilgestaan bij de personele capaciteit van intensivisten en IC-verpleegkundigen. 
Verder komt de stuurgroep in de rapportage met een advies over een regio-indeling om het 
interklinisch vervoer van de IC-patiënten te verbeteren. Tot slot zal de stuurgroep de 
standpunten inventariseren van de betrokken partijen die op de nieuwe (concept)richtlijnen 
Intensive Care van het CBO hebben gereageerd. De rapportage van de stuurgroep wordt 
rond de zomer verwacht.    
 
1) Limburgs Dagblad, 21 februari jl.  
 
 
 


